
 
Krönika till EAI Friidrott 
 
Mitt namn är Lillemor Hertzberg jag är fritidsansvarig på kultur- och fritidsförvaltningen. 
En del av mitt arbete är att ge föreningarna stöd och service.  
När Sven Mattson bad mig skriva en krönika sa han skriv om hur du ser på vår förening. 
  
EAI är för mej en förening , brottning,  bordtennis friidrott och motion. En förening med olika 
sektioner men som jag ser det samma mål. Idrott på  lek och allvar för alla åldrar. Vid vår 
idrottsfest kändes EAI- andan när alla klämde i  med er egen kampsång.  Det var härligt ! 
 
Det är glädjande att följa föreningens alla prestationer i pressen, men det är lika roligt att följa 
småttingarna i Kalvinknatet eller motionärernas uthållighet. 
EAI är en förening som sköter sig själv med kunniga ledare och funktionärer som kan sin sak  
En förening som ställer upp även i aktiviteter som ligger utanför er ordinarie verksamhet. 
 
Från förvaltningen upplever vi att ni: 
 
-  Läser posten vi skickar och  ger oss respons på  frågor 
-  Skickar in bidragsansökningar i tid 
-  Är flexibla för ändringar  och kan se till helheten för Eslövs kommuns idrott.  
-  Kommer in till oss lite då och då och det tycker vi är jättetrevligt. 
 
Med  andra ord EAI fungerar så som vi vill att en förening skall fungera 
 
Jag måste ge en extra  eloge till alla duktiga friidrottare och deras ledare för alla prestationer.  
Det är med stor glädje jag slår upp dagstidningen  och läser om alla framgångar . 
Friidrotten har givetvis fått hjälp av våra svenska framgångar med unga friidrottare som gjort 
fantastiska prestationer. EAI friidrotts egna prestationer har säkert också bidragit till alla 
förfrågningar jag får om friidrotten och om  er förening. Det känns bra att berätta om er förening 
där jag vet att även nya föreningsmedlemmar har en plats och får synas. 
 
LYCKA TILL ! 
 
Lillemor Hertzberg 
 
 


